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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban elfogyott a pénz az életmentő plazmaterápia 
folytatására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Remek eredményekkel alkalmazzák Magyarországon a koronavírusos betegek esetében a vér-
plazmaterápiát. A vérplazmából eddig már több, mint 170 „beadás” történt, melyek esetében 
semmilyen mellékhatás nem lépett fel.

Viszonylag kevés azoknak a száma, akik átestek a Covid–19-fertőzésen és vérükben kitermelődött 
az ellenanyag, azaz a terápiához szükséges donoroké, ezenkívül sajtóértesülések szerint az anyagi 
források is fogytán vannak, melyek hiányában nehezen folytatódhat a betegek tucatjait megmentő 
kezelés.

Tudomásom szerint kezdetben az ITM támogatta a kutatást, de mostanra ez az összeg elfogyott.

Kérem Miniszter urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

Mennyire tartja hatékony terápiának a kormány a vérplazmaterápiát?

Támogatják -e a terápia hatékonyságára, alkalmazására vonatkozó kutatásokat?

Hogyan támogatják a terápia nagyobb számú, szélesebb körben való alkalmazását?

Milyen anyagi forrásokat terveznek biztosítani a terápia intenzív alkalmazása érdekében?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Hohn Krisztina



Budapest, 2020.11.30.

1


